

## USB卡带机，磁带转MP3,磁带机，cassette player

产品名称	USB卡带机，磁带转MP3,磁带机，cassette player
公司名称	深圳市天鹰数码科技有限公司
价格	面议
规格参数	品牌:中性 型号:USB卡带机 产品类别:卡带机
公司地址	深圳市龙华新区大浪街道大浪九区79栋五楼511
联系电话	15013740187

## 产品详情

功能介绍：

- 将磁带转换成cd或者mp3。
- 即插即用功能，不需要驱动。
- 随机附转换软件，易操作。

支持电池供电和usb供电两种。

- 灵巧外形
- 可播放磁带，单独做随声听适用。
- 支持windows xp,vista,windows 7系统。

产品规格：

item name	usb cassette player
interface	usb standard
recording format	wave, mp3
input	usb cable
power supply	2*aa battery or usb-powered operation
consumed power	400mw
editing software	audacity

dimension / weight	112 (l) × 80(w) × 31(h)mm / 147g
cable length	80cm(usb)

彩盒尺寸：15.8\*13.7\*4.8mm

系统要求:

- p4 1.7ghz cpu or above
- 256mb ram
- vga card with 32mb memory
- one available usb 2.0 port
- microsoft windows xp/vista/seven

包装内容：

- 卡带机
- 软件cd
- usb线
- 说明书

usb卡带机 磁带机 录音机 mp3转换器cassette converter

简介：

if you've got shelves full of old cassettes that have garnered more dust than your first grade spelling bee trophy, it may be time to don the face mask and sift through them.

如果你有获得超过一年级拼字比赛奖杯的灰尘的旧磁带的货架上，它可能是时间戴上面罩，并通过他们筛选。

as you uncover hits by the eagles, michael jackson, stevie wonder and pat benatar, it becomes blatantly obvious that the tapes can't just go in the trash.

当您发现老鹰，迈克尔杰克逊，stevie wonder的和pat benatar点击，就成了公然明显的磁带不能只在垃圾桶。

with the tape to pc recorder usb walkman cassette player, you can convert all those cassettes into digital mp3 files.

随着电脑磁带录像机的usb随身听卡带机，你可以转换成数字的mp3文件的所有磁带。

want to experience the music as it actually sounded in the 80s?

想体验的音乐，因为它实际上在80年代响起？

this nifty gadget can also play cassettes to give you that d é j à -vu experience.

这个漂亮的小工具，还可以播放录音带给你，似曾相识，似曾相识的经验。

offering plug and play compatibility, it'll be easier than ever to record those tapes onto your pc.

提供即插即用的兼容性，这将是比以往任何时候都更加容易，这些磁带记录到您的pc。

feature:特点：

convert your old mix tapes and cassette to mp3 to playback on ipod/mp3 player or burn to cd

您老的混合磁带和卡式转换为mp3，ipod和mp3播放器上播放，或刻录到cd  
3.5mm earphone jack 3.5mm耳机插孔  
plug and play usb device, no drivers required 即插即用的usb设备，不需要安装任何驱动  
audio output enables you to listen on your stereo, headphones, or other speaker system

音频输出，让

您听您的立体声，耳机或其他扬声器系统  
audio editing software included 包括音频编辑软件

rediscover your old cassette tapes on the go 在旅途中重新发现您的旧录音带

portable design fits in virtually any bag and enables you to play and transfer anywhere

便携式设计，适用于几乎

任何袋，让您播放和传输任何地方  
flexible battery or usb-powered operation 电池或usb供电操作

comes with tape converter software to guide you through transfer 带有磁带转换软件

system requirements:系统要求：

pentium 4 1.7 ghz cpu or above 奔腾4 1.7 ghz的cpu或以上  
512mb ram or above 512mb ram或以上  
1gb free hdd space 1gb可用硬盘空间

vga card with 32mb memory vga卡，32mb内存

one available usb 2.0 port 一个可用的usb 2.0端口

cd-rom for installation cd - rom

安装microsoft windows 2000/ xp/ vista/ win 7 微软视窗2000 / xp / vista / win 7

package content:包装内容：

1 x usb cassette capture 1个usb盒式捕捉  
1 x user guide 1 x用户指南  
1 x earphone 1x耳机

1 x usb cable 1个usb接口电缆  
1 x software cd (includes capture and edit software and user guide)  
1个软件光盘（包括捕获和编辑软件和用户指南）

本产品的品牌是中性，型号是USB卡带机，产品类别是卡带机，货号是USB卡带机